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PROCES - VERBAL 
încheiat astăzi, 05 iulie 2022, în şedinţa extraordinară a  

Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud 
 
 
 

 Lucrările şedinţei extraordinare a Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud 
din data de 05 iulie 2022 se desfăşoară prin mijloace electronice de 
comunicare, utilizând o platformă online de videoconferință, începând cu 
orele 1400. Prin Dispoziţia Preşedintelui Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
nr.137 din 04.07.2022 a fost convocat de îndată Consiliul Judeţean Bistriţa-
Năsăud în şedinţă extraordinară la data de 05 iulie 2022, orele 1400. 
Consilierii judeţeni au fost convocaţi în scris, prin invitaţie, telefonic şi prin 
mass-media. 

Anunţul cu privire la proiectul ordinii de zi a fost afişat la sediul 
instituţiei şi pe site-ul www.portalbn.ro.   

 

* 
Ședința extraordinară a Consiliului Județean Bistrița-Năsăud este 

condusă de doamna vicepreședinte Tabără Camelia, iar prezența este făcută 
prin apel nominal.  

La ședință sunt prezenţi 28 de consilieri judeţeni, după cum urmează: 
doamna Tabără Camelia - vicepreședinte, domnul Kecskés-Simionca Tiberiu-
Ciprian - vicepreședinte, domnul Antal Attila, domnul Bertel Doru, doamna 
Calo Viorica, doamna Cîrcu Mirela-Maria, doamna Darabont Emiliana-Cristina, 
domnul Dedean-Bortăș Ioan, domnul Demian Ioan-Alin, doamna Duca 
Simona-Elena,  domnul Filipoiu Augustin-Florinel, domnul Forai Mihael-
Simion, domnul Galeș Florin-Grigore, domnul Ganea Octavian-Mihai, domnul 
Lupșan Nicolae-Grigore, domnul Manea Angelo-Aurelian, domnul Marica 
Marius-Macedon, domnul Moldovan Florin-Cristian, domnul Pintea Vasile-
Lucian, domnul Pop George, domnul Puica Vasile, domnul Rus Dorin-
Octavian, domnul Rus Marin-Vasile, domnul Rus Romulus-Virgil, domnul 
Sbîrciu Călin, domnul Scuturici Gheorghe, doamna Sigmirean Doina-Maria și 
doamna Ulecan Maria.   

Lipsește de la ședință domnul președinte Emil Radu Moldovan și 
următorii consilieri județeni: domnul Cârlig Cristian-Costel și domnul Coman 
Samuel-Leon.  

* 
Participă la ședință doamna Alexandrina-Crina Borș - Secretarul general 

al județului. 

http://www.portalbn.ro/
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* 
 De asemenea, sunt prezente persoane din cadrul aparatului de 
specialitate al Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud: doamna Butta Elena - 
director executiv, domnul Ceclan-Oprea Ciprian - director executiv, doamna 
Botiș Rodica - inginer de specialitate, doamna Palade Ionela-Crina - consilier 
superior, domnul Spân George - Marian - consilier principal și doamna 
Neamțiu Oana-Ancuța - consilier cabinet președinte.  

* 
 (Ora 1400) 

Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
Bună ziua, stimați colegi! Ați fost convocați în ședință extraordinară 

pentru două proiecte care sub presiunea finanțărilor europene nu suportau 
amânare. Cu permisiunea dumneavoastră, o să încep cu prezența. 

(Se efectuează apelul nominal al consilierilor județeni.) 
Din totalul de 30 de consilieri județeni sunt prezenți 28, fiind astfel 

îndeplinite prevederile legale pentru buna desfășurare a ședinței 
extraordinare a consiliului județean.   

Proiectul ordinii de zi: 
1. Proiect de hotărâre nr.X/15132 din 04.07.2022 privind 

actualizarea indicatorilor tehnico-economici aferenți obiectivului de 
investiții „Modernizare drumuri județene DJ 154D, Domnești-
Nețeni-Albeștii Bistriței, DJ 162 Sânmihaiu de Câmpie-Visuia, DJ 
172A Beclean-Chiochiș, județul Bistriţa-Năsăud” 
Inițiator: Ciprian-Tiberiu Kecskès-Simionca - Vicepreședinte al Consiliului Județean Bistrița-
Năsăud 

 
2. Proiect de hotărâre nr.VIII/15106 din 04.07.2022 privind 

aprobarea alipirii unor imobile-terenuri, situate în comuna Dumitra, 
județul Bistrița-Năsăud, proprietate publică a județului Bistrița-
Năsăud  
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 

* 
Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
O să vă rog să votați ordinea de zi.       
Cu 28  de voturi „pentru”, ordinea de zi a fost aprobată.  
(A votat verbal cu „pentru” doamna consilier județean Ulecan Maria.)  
Mulțumesc. 

* 
Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
1. Proiect de hotărâre nr.X/15132 din 04.07.2022 privind 

actualizarea indicatorilor tehnico-economici aferenți obiectivului de 
investiții „Modernizare drumuri județene DJ 154D, Domnești-
Nețeni-Albeștii Bistriței, DJ 162 Sânmihaiu de Câmpie-Visuia, DJ 
172A Beclean-Chiochiș, județul Bistriţa-Năsăud” 
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Comisia economică - aviz favorabil 
Comisia de urbanism - aviz favorabil 
Dacă sunt intervenții, vă rog?  
Viorica Calo: - consilier județean - 
Dacă îmi dați voie? 
Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
Da, doamna Calo. 
Viorica Calo: - consilier județean - 
Am întrebat în comisii și întreb, și acum, să ne comunice și nouă cât va 

costa 1 km de asfalt, pentru că la acest preț este fantastic de mare.  
Am primit un răspuns, la alte solicitări, dar nu am primit răspuns cât va 

costa 1 km de asfalt. Aș vrea să trasmit domnului Președinte Emil Radu 
Moldovan, să-i spună domnului Kecskés, care este inițiatorul acestui proiect, 
să lase funcționarii să ne spună, nu doar mie, ci tuturor locuitorilor din acest 
județ, cât costă 1 km de asfalt. Să-i transmiteți, vă rog domnului Președinte 
Emil Radu Moldovan. Am aflat câte straturi trebuie în sistemul rutier, dar, nu 
am aflat costul/km de asfalt. 

Tiberiu-Ciprian Kecskés-Simionca: - vicepreședinte - 
Aș vrea să intervin. Doamna Calo, eu am cerut Serviciului administrare 

drumuri județene să vă transmită în scris toate aceste informații și detaliat în 
plus...  

Viorica Calo: - consilier județean - 
Domnule Kecskés, nu îmi trebuie mie! Nu pentru mine cer aceste 

informații!   
Tiberiu-Ciprian Kecskés-Simionca: - vicepreședinte - 
1 km de asfalt, nu putem să spunem. Cine știe tehnic, știe ce spun, nu 

putem spune cât costă 1 km de asfalt, ci cât costă 1 km de lucrare.   
Viorica Calo: - consilier județean - 
Nu îmi trebuie mie, personal, în scris. Lumea trebuie să știe cât costă 1 

km de asfalt. Vreau să se audă, să știe toată lumea cât costă, nu mie 
personal! Nu pe mine mă interesează, personal, ci pe toată lumea 
interesează!  

Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
Eu vă promit că o să-i transmit și domnului președinte solicitarea 

dumneavoastră. 
Viorica Calo: - consilier județean - 
Mulțumesc! 
Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
Ca toate lucrurile să fie clare. Mulțumesc.  
Vă rog să votați. 
Cu 27  de voturi „pentru” și 1 „abținere”, proiectul de hotărâre  

a fost adoptat. 
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(A votat verbal cu „pentru” doamna consilier județean Ulecan Maria. A 
votat „abținere” domnul consilier județean Rus Marin-Vasile.) 

Mulțumesc. 
* 

Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
2. Proiect de hotărâre nr.VIII/15106 din 04.07.2022 privind

aprobarea alipirii unor imobile-terenuri, situate în comuna Dumitra, 
județul Bistrița-Năsăud, proprietate publică a județului Bistrița-
Năsăud  

Comisia de administrație - aviz favorabil 
Comisia de urbanism - aviz favorabil 
Comisia juridică și de fonduri europene - aviz favorabil 
 Dacă sunt intervenții? Dacă nu sunt, vă rog să votați. 
Cu 27  de voturi „pentru” și 1 „abținere”, proiectul de hotărâre  

a fost adoptat. 
(A votat verbal cu „pentru” doamna consilier județean Ulecan Maria. A 

votat „abținere” domnul consilier județean Rus Marin-Vasile.) 
Mulțumesc. 

* 
Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
Mulțumim frumos pentru prezență și participare și Doamne ajută să 

avem zile mai răcoroase! La revedere! 
* 

Declar închise lucrările ședinței. (Ora 1409) 

* 
Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces-verbal. 

 VICEPREŞEDINTE,      SECRETARUL GENERAL AL JUDEŢULUI, 
     CAMELIA TABĂRĂ               ALEXANDRINA-CRINA BORȘ 

Aprobat în ședința ordinară a Consiliului Județean Bistrița-Năsăud din data de 28.07.2022 

Verificat: Director executiv, Butta Elena ______  
Întocmit: Consilier superior, Palade Ionela-Crina ________ 


